

List of Nominees for Board Membership

Please find below the list of nominees for the Board elections to fill two vacant seats, which will take place during the Company's Annual General Meeting that will take place on the 19th of March 2024:

Mr. Ibrahim Said Al Riyami:

Mr. Ibrahim Said Al Riyami held the position of Diplomat (Ambassador rank) at the Omani Embassy in Washington DC until the year 2021. He previously held different senior positions in the government sector in the fields of administration and finance, human resources development, IT and communications department and foreign relations. Mr. Ibrahim was also First Secretary at the Sultanate's embassy in the United Kingdom and the Chairman of the Board of Trustees of Al Sahwa Schools. Mr. Ibrahim was previously the Chairman of Oman 70 Holding Company.

He holds a degree of Bachelors of Art in Public Administration from Seattle University in the USA, and a Master of Arts in Diplomatic Studies from the University of Westminster in the UK.

He is also a certified Business Consultant Coach.

Mr. Ibrahim Al Riyami has served as Vice-Chairman and Temporary Director of the Board of Directors of Ooredoo Oman since August 2023.

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يرجى الإطلاع على قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة لملء مقعدين شاغرين خلال اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة والذي سينعقد بتاريخ ١٩ مارس ٢٠٢٤م:

الفاضل/ إبراهيم بن سعيد الريامي:

شغل الفاضل/ إبراهيم بن سعيد الريامي منصب دبلوماسي (درجة سفير) في السفارة العمانية بواشنطن حتى العام ٢٠٢١م، وتولى سابقاً مناصب قيادية مختلفة في القطاع الحكومي منها قطاع الشؤون الإدارية والمالية، قطاع تنمية الموارد البشرية، دائرة تنقية المعلومات والاتصالات، والعلاقات الخارجية. كما شغل سابقاً منصب سكرتير أول بسفارة السلطنة بالمملكة المتحدة، ورئيساً لمجلس أمناء مدارس الصحة. وقد تولى الفاضل/ إبراهيم منصب رئيس مجلس إدارة شركة عُمان ٧٠ القابضة سابقاً.

يحمل الفاضل/ إبراهيم بن سعيد الريامي شهادة البكالوريوس في الإدارة العامة من جامعة سياتل بالولايات المتحدة الأمريكية، وشهادة الماجستير في الدراسات الدبلوماسية من جامعة وست منستر بالمملكة المتحدة.

وهو مدرب معتمد في مجال الإدارة والأعمال.

يشغل الفاضل/ إبراهيم الريامي منصب نائب رئيس وعضو مجلس إدارة مؤقت بشركة أوريدو عُمان منذ أغسطس ٢٠٢٣م.



Mr. Hussein Abdullah Al Haddad:

Mr. Hussein Abdullah Al Haddad has worked in the government sector for more than 30 years. He is currently the Head of the Secretariat General for National Celebrations in Salalah. He is also a member of the Board of Directors of Oman Equestrian Federation, and the Board of Directors of Qurayat Tourism Project and its Audit Committee.

He is a business man who has established a number of projects and companies in Oman, and a representative of several international companies in the Sultanate.

Mr. Hussein Al Haddad has served as a Temporary Director of the Board of Directors of Ooredoo Oman since August 2023.

Mr. Ali Saif Al Saadi:

Mr. Ali Saif Al Saadi is the administrative partner at Al Buraimi Investment Company, and is a member of the Real Estate Development Committee at the Oman Chamber of Commerce and Industry at Al Buraimi, and photojournalist at Al Ain Sports and Cultural Club. He previously worked in the field of public relations in "Zaem Al Emarat electronic institution".

Mr. Ali Al Saadi is a student of Business Economics at Al Buraimi University College, and has attended different courses in Management.

الفاضل/ حسين بن عبدالله الحداد:

يحظى الفاضل/ حسين بن عبدالله الحداد بخبرة تزيد عن ٣٠ عاماً في القطاع الحكومي. ويشغل الفاضل/ حسين بن عبدالله الحداد حالياً منصب مسؤول مكتب الأمانة العامة للاحتفالات الوطنية بصلالة. كما يشغل الفاضل/ حسين الحداد عضوية مجلس اتحاد الفروسية، وعضوية مجلس إدارة مشروع قريات السياحي وعضوية لجنة تدقيق المشروع.

الفاضل/ حسين الحداد رجل أعمال مؤسس لعدة مشاريع وشركات في سلطنة عمان، وممثل عدة شركات دولية تعمل في السلطنة.

يشغل الفاضل/ حسين الحداد منصب عضو مجلس إدارة مؤقت بشركة أوريدو عُمان منذ أغسطس ٢٠٢٣م.

الفاضل/ علي بن سيف الساعدي:

يعمل الفاضل/ علي بن سيف الساعدي بمنصب الشريك الإداري لشركة أعمال البريمي للاستثمار، وهو عضو في لجنة التطوير العقاري في غرفة تجارة وصناعة عُمان في البريمي، ومصور صحفي في نادي العين الرياضي الثقافي، وعمل سابقاً في مجال العلاقات العامة في مؤسسة زعيم الامارات الالكترونية.

الفاضل/ علي الساعدي طالب في تخصص اقتصاد الأعمال في كلية البريمي الجامعية، وقد حضر دورات مختلفة في مجالات الإدارة.

